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Abstract (en)
A railway vehicle, in particular a low platform vehicle, has at least two wagon bodies (1, 2) coupled by means of a joint (3), and a single-axle bogie
(4) which is arranged below a wagon body (1) near the joint (3). The bogie (4) is formed essentially from a frame (5) and two wheels (6). The bogie
(4) and the wheel body (1) are connected to one another via a vertical axis (8) of rotation which is arranged in the longitudinal centre (7) of the
vehicle and has longitudinal spacing (L) with respect to the central axis (6a) of the two wheels (6). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schienenfahrzeug, insbesondere ein Niederflurfahrzeug, weist mindestens zwei durch ein Gelenk (3) gekuppelte Wagenkästen (1, 2) und ein
neben dem Gelenk (3) unterhalb eines Wagenkastens (1) angeordnetes einachsiges Fahrwerk (4) auf. Das Fahrwerk (4) ist im wesentlichen aus
einem Rahmen (5) und zwei Rädern (6) gebildet. Das Fahrwerk (4) und der Wagenkasten (1) sind über eine senkrechte Drehachse (8) miteinander
verbunden, die in der Fahrzeuglängsmitte (7) und mit einem Längsabstand (L) zur Mittenachse (6a) der beiden Räder (6) angeordnet ist. <IMAGE>
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